

Healthy streams mean healthy harbours

PROTECT OUR URBAN STREAMS



Only rain should go down the drain, as they are pathways to our streams. Roadside stormwater run-off is not treated, so anything that goes down the drain on your street will affect aquatic life (e.g. eels and whitebait species), and eventually the ability to swim at our local beaches.

What can you do to help?

KEEP WASH-OFF FROM BUILDING WORK OR CLEANING ACTIVITIES AWAY FROM STORMWATER DRAINS AND STREAMS

This includes cement, paint products, fuel products and car wash detergents.

DO NOT USE HERBICIDES, PESTICIDES OR FERTILISERS WITHIN 10 METRES OF A STREAM

These can be toxic to fish and wildlife, and can pose a threat to public health.

NEVER DUMP ANIMAL, FISH & PLANT WASTE INTO STORMWATER DRAINS OR STREAMS

All of this type of waste can cause excessive algae growth and contributes to bacterial contamination which is harmful to stream life.



Report dumping and stream pollution to Auckland Council Pollution Hotline 09 377 3107



For more information on caring for our streams, search for "Caring for Urban Streams" at www.aucklandcouncil.govt.nz

无污染河流 等于健康港湾

请保护我们城市的河流



只有雨水应该流入雨水沟, 因为他们是雨水流入河流的通道。地表径流是不经处理的, 因此任何从街道流入雨水沟的东西会影响到河流的水生态 (例如鳗鱼和银鱼), 甚至会在未来的一天影响到我们在沙滩上游泳。

你能怎么帮助改善这个情况呢?

防止洗刷建筑物和清洁活动的污水流入雨水沟或河流。

包括水泥, 油漆, 燃料及洗车液等。

请勿在河流的10米范围内使用除草剂, 农药, 和肥料。

这会引起鱼和野生动物的中毒, 甚至对公共健康造成威胁。

请勿往雨水沟和河流倾倒动物粪便和厨余。

这会使藻类生长过剩, 从而导致细菌污染, 影响河流生态。

奥克兰市议会
河流污染报告热线
09 377 3107



更多相关保护河流的内容, 请上奥克兰市议会官网
www.aucklandcouncil.govt.nz 搜索 “Caring for Urban Streams”